
   

1 

 

   Komisia územného plánovania a životného prostredia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice: 29. 01. 2020  

Číslo:            02928/2020/ORRUPŽP/04275  

 Vybavuje: Ing. Ľudmila Sekeráková 
e-mail:ludmila.sekerakova@vucke.sk  

telefón: 055/6196654 

služobný mobil:  

    

 

ZÁPISNICA 

 

z 12. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 29. 01. 2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach 

zasadačka č. 242 (1. poschodie)  

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytovaní 

dotácií 

3. Návrh Štatútu Dotačnej komisie Košického samosprávneho kraja  pre poskytovanie dotácií 

4. Zmena a  doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne zá-

väzného nariadenia č.  8/2008 a č. 5/2014 

5. 2. etapa protikorupčných opatrení 

a) Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

b) Rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja   

c) Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

6. Správa o kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja 

za rok 2019 

7. Problematika cestnej zelene  

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 12. rokovanie 

komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo prítomných 14 členov komisie, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. Návrh programu rokovania komisie 

bol zaslaný všetkým členom komisie e-mailom.  
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Diskusia: 

K programu rokovania komisie neboli pripomienky. 

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 14 

Za: 14     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 1/2020 

Komisia schvaľuje program 12. rokovania komisie. 

 

Predseda komisie skonštatoval, že program 12. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytovaní 

dotácií 

  

Vyjadrenie: 

Ing. Mgr. Jarmila Hviščová z Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n.o. 

vysvetlila Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

o poskytovaní dotácií.  

 

Diskusia:  

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili Ing. Ľubomír Hudák, JUDr. Mgr. Ladislav 

Rovinský, Ing. Michal Kravčík, CSc., p. František Tomko, JUDr. Boris Bilčak, Ing. František 

Petro, PhDr. Peter Derevjaník PhD., boli témy: riziko nevyváženosti deľby moci, 

schvaľovanie dotácií, zloženie členov dotačnej komisie, náhradníkov a ich voľba, návrh 

verejného vyhlásenia výzvy, vecne príslušný členovia komisie  z odboru kultúry a financií. 

Počas diskusie prišiel jeden člen komisie.  

 

Návrh na uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 15 

Za:5     Proti: 2   Zdržal sa: 8 

Návrh nebol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Návrh Štatútu Dotačnej komisie Košického samosprávneho kraja  pre poskytovanie 

dotácií 

  

Vyjadrenie:  

Ing. Mgr. Jarmila Hviščová z Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n.o. 

vysvetlila návrh Štatútu Dotačnej komisie Košického samosprávneho kraja  pre poskytovanie 

dotácií. 

 

Diskusia:  

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili p. Tomko, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, PhDr. 

Peter Derevjaník PhD., boli témy: pomerné zastúpenie členov v komisii podľa okresov 

a počtu obyvateľov, chýba návrh náhradných členov komisie, návrh schvaľovania dotácií 
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zastupiteľstvom. Prítomní členovia komisie skonštatovali nejasnosti v štatúte Dotačnej 

komisie.  

 

Návrh na uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:15  

Za: 5     Proti: 2    Zdržal sa: 8 

Návrh nebol schválený. 

 

K bodu č. 4: 

Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č.  8/2008 a č. 5/2014 

 

Vyjadrenie:  

Mgr. Martina Kožárová, zástupca riaditeľa kancelárie predsedu KSK prezentovala materiál 

Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č.  8/2008 a č. 5/2014. 

 

Diskusia:  

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Ing. Michal 

Kravčík, CSc., p. František Tomko, JUDr. Jaroslav Hlinka, Ing. Viktor Dulina, RNDr. Martin 

Smrčo, boli témy: logo má vystihovať slogan inšpirovať a spájať, potreba nezabúdať na 

minulosť a históriu, otázky ohľadom spracovateľa a cena za návrh loga, pozitívne vydvihnutie 

farebnosti návrhu. Väčšina z prítomných členov komisie nebola stotožnená s predloženým 

návrhom loga.  

Na jednotlivé otázky odpovedal JUDr. Bilčak a Mgr. Kožárová. 

Počas diskusie prišiel jeden člen komisie.  

 

Návrh na uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 16 

Za: 4     Proti: 9   Zdržal sa: 3 

Návrh nebol schválený. 

 

K bodu č. 5: 

2. etapa protikorupčných opatrení 

 

a) Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

PhDr. Anna Heribanová, vedúca organizačného oddelenia Úradu KSK vysvetlila návrh 

Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 
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Diskusia:  

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili Ing. Jaroslav Polaček, JUDr. Mgr. Ladislav 

Rovinský, Ing. Ľubomír Hudák, Ing. František Petro, Ing. Michal Kravčík, boli témy: 

možnosť vystúpenia občanov na zastupiteľstve a ich zaradenie do programu zastupiteľstva, 

úradná e-mailová adresa pre  komunikáciu úradu s poslancami, výjazdové rokovania a čo sa 

od nich očakáva. 

Počas diskusie prišiel jeden člen komisie.  

 

Uznesenie č. 2/2020 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.5 

Prítomní: 17 

Za: 11     Proti: 0   Zdržal sa: 6 

Návrh bol schválený. 

 

b) Rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja   

 

Vyjadrenie:  

PhDr. Anna Heribanová, vedúca organizačného oddelenia Úradu KSK vysvetlila návrh 

Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 

Diskusia:  

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili Ing. Slavomír Zubriczky a JUDr. Mgr. Ladislav 

Rovinský,  bola otázka vyhotovovania zvukového záznamu z rokovania komisie za účasti 

verejnosti a téma výjazdových rokovaní. 

 

Uznesenie č. 3/2020 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 17 

Za: 16                                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

c) Zásady hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  

Ing. Darina Šebeňová, vedúca odboru správy majetku Úradu KSK, vysvetlila navrhované 

zmeny v schválených Zásadách hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja, 

ktoré priniesla aplikačná prax pri nakladaní s majetkom. Navrhované zmeny sa dotknú 

viacerých ustanovení zásad, preto je vhodné riešiť zmeny prijatím nových zásad, ktoré 

nahradia súčasne platné zásady.   

 

Diskusia:  

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili Ing. Ľubomír Hudák, Ing. Michal Kravčík, boli 

témy: pôsobnosť zásad hospodárenia v zmysle transparentnosti, schvaľovanie nájmu 

a prevodu hnuteľných vecí predsedom KSK a zastupiteľstvom.  

Počas diskusie odišli dvaja členovia komisie.  
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Uznesenie č. 4/2020 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 15 

Za: 15      Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6: 

Správa o kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja za rok 2019 

  

Vyjadrenie:  

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, predseda komisie, uviedol, že Správa o kontrolnej činnosti 

Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho kraja za rok 2019 bola zverejnená na 

web stránke Úradu KSK v aplikácii Digitálne Zastupiteľstvo, s ktorou sa mohli členovia 

komisie vopred oboznámiť.  

Odišiel jeden člen komisie.     

 

Diskusia:  

K materiálu neboli pripomienky. 

 

Uznesenie č. 5/2020 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 14  

Za: 14                                         Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7: 

Problematika cestnej zelene  

 

Vyjadrenie:  

Ing. Zuzana Fejesová, prevádzková námestníčka Správy ciest KSK, informovala o činnosti 

Správy ciest KSK, kde uviedla, že v rámci údržby cestnej zelene vykonávajú najmä kosenie 

trávnatých porastov, orezávanie konárov a kríkov zasahujúcich do prejazdného profilu 

vozoviek, výrub najmä suchých stromov a odstraňovanie drevín tvoriacich prekážky pri 

údržbe odvodnenia ciest. SC KSK má vysúťaženého dendrológa pre účely posúdenia 

zdravotného stavu stromov pred podaním žiadosti na  ich výrub Orgánom štátnej ochrany 

prírody a krajiny. SC KSK uvítala založenie sociálneho podniku na decembrovom 

Zastupiteľstve KSK, ktorého kapacity plánuje využiť práve pri starostlivosti o cestnú zeleň. 

K vyschnutým stromom pred obcou Buzica – SC KSK rieši v spolupráci s OÚ Košice okolie, 

Odborom starostlivosti o ŽP presmerovanie prameňa slanej vody do cestnej priekopy, ktoré 

pravdepodobne spôsobilo vyschnutie stromov.  

 

Diskusia: 

Predmetom diskusie, do ktorej sa zapojili JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Ing. Oliver Kovács 

Ing. Michal Kravčík, p. František Tomko, p. Roland Szabó, boli témy: výruby stromov 
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a náletových drevín, realizácia náhradnej výsadby, požiadavka na preverenie výrubu 

vyschnutých stromov pri ceste smerom na Buzicu, úloha dendrológa na SC KSK, návrh 

manuálu na výrub a výsadbu stromov, vedenie štatistiky o výruboch.  

 

Uznesenie č. 6/2020 

Komisia požiadala predsedu KSK, aby SC KSK prijala opatrenia na obnovu stromoradí 

a prícestnej zelene. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 14  

Za: 14     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8: 

Rôzne 

a/ V rámci diskusie Ing. Jaroslav Polaček požiadal o informáciu o členoch komisie, ktorí sa 

dlhodobo nezúčastňujú rokovaní.  

Záver: 

Predseda komisie sa bude informovať na organizačnom  oddelení ako postupovať v prípade  

dlhodobejšej neúčasti niektorých členov komisie na rokovaniach komisie. 

 

b/ Na otázku Ing. Františka Petra ku geotermálnemu vrtu informoval poslanec Ing. Viktor 

Dulina, že v priebehu mesiaca február budú začaté práce na verejnom obstarávaní ohľadom 

realizácie vrtu. 

 

c/ Informácia o Programe obnovy krajiny  
Vyjadrenie:  

Ing. Michal Kravčík stručne zhodnotil plnenie  Programu obnovy krajiny. Konala sa úvodná 

konferencia POK v marci 2019, bol vypracovaný manuál  k POK, uskutočnili sa workshopy 

na Spiši a Gemeri, zakladajú sa vodné rady podľa regiónov Rožňava, Zemplín, Gemer, Abov  

a Spiš, pripravuje sa metodika pre vodné rady.  
 

Diskusia: 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský  sa informoval o zapracovaní problematiky zelene pri malých 

vodných tokoch do POK. Ing. Michal Kravčík odpovedal, že táto problematika bude vygene-

rovaná a riešená vodnými radami. 

 

d/ Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z predchádzajúcich komisií 

Vyjadrenie: 

K bodu Informácia o Strategickom parku Haniska (rokovanie komisie dňa 13.11.2019) 

bod c) sekretariát predsedu KSK zorganizuje ďalšie pracovné rokovanie o SP Haniska 

v Úrade KSK v polovici decembra tohto roku.  

Pracovné rokovanie sa uskutočnilo dňa 6.12.2019, na ktorom boli dohodnuté tieto závery: 

1. InvEast SK, s.r.o. doručí elektronicky na adresu sekretariátu predsedu KSK vuc@vucke.sk 

do 20. decembra 2019: 

- aktuálne platné osvedčenie (štatút) o významnej investícii 

- Štúdiu dopravno-kapacitného posúdenia investície (pripravovanú pôvodne pre automo-

bilku BMW) 

- podklady, ktoré spoločnosť poskytla obci Valaliky v etape prípravných prác pre nový 

Územný plán obce Valaliky.  

mailto:vuc@vucke.sk
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2. Sekretariát predsedu KSK zorganizuje ďalšie pracovné rokovanie o SP Haniska v Úrade 

KSK v poslednom februárovom týždni roku 2020 a pozve okrem spoločnosti InvEast SK, aj 

SARIO a Ministerstvo hospodárstva SR. 

Záver:  

Komisia zobrala na vedomie splnenie požiadavky bez pripomienok. 

 

K bodu č. 9: 

Záver 

Predseda komisie JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský  konštatoval, že program rokovania komisie 

bol vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 01. 04. 2020 (streda) o 13:00 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja 

v zasadačke č. 242. (1. poschodie). 

 

 

       

.................................................... 

Ing. Ľudmila Sekeráková 

tajomníčka komisie 

...................................................... 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský   

predseda komisie 

 

                                                                                                         


